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Protokół nr 30/2021
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 24 sierpnia 2021 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło się zdalnie za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams
oraz systemu eSesja. Omawiane materiały są udostępniane na stronie internetowej
www.kedzierzynkozle.esesja.pl

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Mikołaj Miścicki - radca prawny;
3) Krzysztof Mirecki – radca prawny;
4) Agata Morkis – dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej;
5) Aleksandra Felsztyńska – zastępca kierownika Wydziału Oświaty

i Wychowania.

Obecność członków komisji - według obecności w systemie eSesja.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:00 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki.
W chwili rozpoczęcia obrad nieobecny byli radni: Katarzyna Dysarz oraz Jacek Król,
którzy dołączyli do posiedzenia.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.

Ad 2.
Wnioski do porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
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2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 29/2021 z dnia 22 czerwca 2021 r.
4. Stan przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2021/2022.

Wyniki naborów do szkół i przedszkoli na rok szkolny 2021/2022.
Planowana organizacja klas sportowych na rok szkolny 2021/2022.
Zainteresowanie uczniów szkół podstawowych z Kędzierzyna-Koźla
kontynuowaniem nauki w klasach sportowych na poziomie szkolnictwa
ponadpodstawowego w naszym mieście.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Publicznej Szkole
Podstawowej nr 16 w Kędzierzynie-Koźlu.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki
paliwa w Gminie Kędzierzyn-Koźle na rok szkolny 2021/2022.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia
regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów
zamieszkujących na terenie gminy Kędzierzyn-Koźle.

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem uwag do ww. porządku obrad, przewodniczący komisji Andrzej
Kopacki przeszedł do kolejnego pkt porządku.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 29/2021 z dnia 22 czerwca 2021 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (2)
Katarzyna Dysarz, Jacek Król
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Ad 4.
Stan przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2021/2022.
Wyniki naborów do szkół i przedszkoli na rok szkolny 2021/2022.
Planowana organizacja klas sportowych na rok szkolny 2021/2022.
Zainteresowanie uczniów szkół podstawowych z Kędzierzyna-Koźla
kontynuowaniem nauki w klasach sportowych na poziomie szkolnictwa
ponadpodstawowego w naszym mieście.

Aleksandra Felsztyńska, zastępca kierownika Wydziału Oświaty i Wychowania
powiedziała, że przedstawiona informacja w sprawie wyników naborów do szkół
i przedszkoli na rok szkolny 2021/2022 to dane z 31 lipca 2021 r., więc nie do końca
aktualne. Porównując stan z zeszłego roku do tego roku to wyszło, że wychowanków
jest mniej o 120. W nowym roku szkolnym pójdzie do szkoły 481 uczniów, do klas
integracyjnych 20 wychowanków. Do klas czwartych sportowych zapisało się 48
uczniów. Nabór jest także do jednej klasy językowej siódmej do szkoły podstawowej
nr 19, gdzie zgłosiło się 19 uczniów.

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych
tytułem uzupełnienia przedstawionej informacji dodał, iż w przedszkolu nr 8
i przedszkolu nr 10 będą wyremontowane kuchnie. Wcześniej za mało środków
zaplanowano na ten cel, stąd opóźnienia. Prace remontowe rozpoczął się pod koniec
września, dzieci z przedszkola nr 10 będą przeniesione do szkoły podstawowej nr 10, a
dzieci z przedszkola nr 8 też możliwe, że będą przeniesione do szkoły nr 6 przy ul.
Stalmacha. Podkreślił, że inne prace remontowe są ukończone, bez żadnych opóźnień.
Przypomniał, iż zgodnie z zapowiedzią ministra zdrowia będą organizowane punkty
szczepień w szkołach dzieci od 12 roku życia. Na chwilę obecną nie przewiduje się
zamknięcia szkół, ale przewidywania kompletnie nie są spójne z rzeczywistością np.
za miesiąc.

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała o aktualne dane dotyczące naborów do
przedszkoli, czy były jakieś wnioski odrzucone bądź rozpatrzone negatywnie ze
względu na brak oddziału. Zauważyła, że dane z 31 lipca ukazują, że dużo miejsc
zostało tylko w przedszkolu w Koźlu oraz w przedszkolu nr 8 oraz nr 22. Poprosiła o
szczegółowe informacje, ile np. w Cisowej, Blachowni, Sławięcicach jest oddziałów,
ile wniosków tam złożono, ile wniosków odrzucono. Przypomniała, iż w tam tym roku
był problem z miejscami i dzieci z osiedla Blachownia musiały chodzić do
przedszkola w Koźlu.

Zastępca prezydenta wyjaśnił, iż w tym roku nie ma takiego problemu, ponieważ jest
inna sytuacja, inna grupa dzieci. W przedszkolu nr 20 są trzy oddziały i 65 dzieci, co
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stanowi pełny nabór. W chwili obecnej prezydent nie jest w stanie odpowiedzieć, czy
część dzieci, które składały wnioski do przedszkola w Cisowej nie będą musiały
dojeżdżać do przedszkola w Śródmieściu. Natomiast na pewno żaden wniosek nie
został odrzucony, ponieważ w chwili obecnej są jeszcze wolne miejsca.

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała, czy zmniejszono ilość oddziałów.

Zastępca prezydenta odpowiedział, że zmniejszono ilość oddziałów. Na pewno nie
utworzono oddziału w Koźlu. Wyjaśnił, że co roku strona urzędowa stara się
dopasować ilość dzieci do otwieranych oddziałów.

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała, ile osób nie będzie miało przedłużonej umowy
w związku z nieotwartymi oddziałami.

Prezydent Wojciech Jagiełło wytłumaczył, że nauczyciele są zatrudniani na umowę
czasową. W chwili obecnej nie potrafi odpowiedzieć na pytanie, ile umów było
zawartych w tam tym roku, a ile jest umów zawartych w tym roku.

Andrzej Kopacki zapytał, czy gmina stara się zatrzymać w mieście młodych
sportowców, aby młodzież kontynuowała karierę sportową w Kędzierzynie-Koźlu.

Prezydent zwrócił uwagę na wyniki przeprowadzonej ankiety w związku z tą sprawą,
z której wynika, że ok. 50% uczniów nie jest zainteresowanych kontynuowaniem
kariery sportowej w szkole średniej. Zwrócił uwagę, że w Raciborzu i Oświęcimiu są
szkoły mistrzostwa sportowego w pływaniu. Uczęszczają w nich uczniowie z całego
regionu. W mieście ZAS-a będzie otwierała szkołę juniorską, która będzie trwale
przygotowywała do uprawiania tego sportu. Podkreślił, iż dzięki sportowi w szkołach
podstawowych, dzieci są aktywne fizycznie i lepiej rozwijają się zdrowotnie.

Jacek Król podzielił się opinią, iż można byłoby się postarać zachęcić bardziej
młodzież do kontynuowania sportu w klasach średnich.

Przewodniczący komisji poinformował, że dyskusja została wyczerpana. W związku z
tym informuje, iż członkowie komisji zapoznali się oraz przyjęli ww. informacje.

Ad 5.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Publicznej Szkole
Podstawowej nr 16 w Kędzierzynie-Koźlu.
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Przewodniczący komisji otworzył dyskusję, lecz w związku z brakiem osób
zgłaszających się poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania imienia
Publicznej Szkole Podstawowej nr 16 w Kędzierzynie-Koźlu Jana Pawła II:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (2)
Jacek Król, Michał Nowak

Jacek Król zgłosił, że jest „za” przyjęciem projektu uchwały.

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 6.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki
paliwa w Gminie Kędzierzyn-Koźle na rok szkolny 2021/2022.

Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło poinformował, iż średnia cena paliwa była
ustalana od 14 maja do 14 lipca. Przypomniał, iż projekt uchwały jest podejmowany
co roku. W tam tym roku skorzystało z podjętej uchwały dwoje rodziców, ponieważ
gmina większość dzieci niepełnosprawnych dowozi, więc tylko w wyjątkowych
sytuacjach rodzic woli skorzystać z własnego transportu.

Przewodniczący komisji podziękował za wyjaśnienia. Poinformował, iż członkowie
komisji nie zgłaszają się do dyskusji i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
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Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 7.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia
regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów
zamieszkujących na terenie gminy Kędzierzyn-Koźle.

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej wytłumaczyła, że
zadanie udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów
zamieszkujących na terenie gminy jest realizowane od 2014 roku. Jednakże zmiany
uchwały w regulaminie są zmianami tzw. kosmetycznymi, które mają usprawnić
realizację tego zadania. Projekt przedstawiono w sierpniu, ponieważ od 1 września
rodzice mogą składać wnioski.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki podziękował za wyjaśnienia i poddał pod
głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 8.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Jacek Król przypomniał, iż wpłynęła informacja, że wnioski do budżetu miasta na
2022 rok można składać do 9 września br. Zapytał, jaka jest przyczyna takiego
krótkiego terminu.

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, iż w tam tym roku również był podobny termin. Taki
krótki termin spowodowany jest konstrukcją budżetu, jednostki gminne również mają
taki termin. Przypomniał, że po tym terminie wnioski również mogą być składane
przez radnych.
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Członkowie komisji ustalili termin kolejnego posiedzenia na 21 września 2021 r.
godz. 16:00.

Ad 9.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 16:50
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


